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  Muhoksen kunnan vuoden 2025 talousarvion investointiosassa on varattu 

50.000 pienten liikenneturvallisuustoimenpiteiden toteuttamiseen. 
  
 Oulun Seudulle on laadittu seudullinen pyöräpysäköinnin 

kehittämisohjelma, raportti 29.11.2024. Muhoksen osalta ohjelma sisältää 
ideasuunnitelman Muhoksen keskustaajaman pyöräpysäköinnin 
rakentamisesta Muhoksen torille. Keskitetty torin pyöräpysäköinti palvelee 
taajaman asiointiliikennettä ja toimii joukkoliikenteen liityntäpysäköintinä. 

 
  Torin pyöräpysäköinnin ideasuunnitelma 12.11.2024 jaetaan esityslistan 

liitteenä. 
 

Määrärahan käytöstä vastaa yhdyskuntalautakunta. 
 
 Maanrakennusmestarin ehdotus: Vuoden 2025 pienten 

liikenneturvallisuuskohteiden työohjelmaan sisällytetään Muhoksen torin 
pyöräpysäköinnin rakentaminen 50.000 euroa. 
 

Esittelijä teknisten palvelujen toimialajohtaja Mikko Kari 
 

Päätösesitys Vuoden 2025 pienten liikenneturvallisuuskohteiden työohjelmaan 
sisällytetään Muhoksen torin pyöräpysäköinnin rakentaminen 50.000 
euroa. 
 

Käsittely Maanrakennusmestari selosti asiaa lautakunnalle.Keskustelun kuluessa 
Sirkka Tihinen esitti,että Muhoksen torin pyöräpysäkoinnin rakenneta 
vuonna 2025. Räisänen kannatti Tihisen esitystä. Keskustelun asiasta 
päätyttyä puheenjohtaja totesi, että keskustelun aikana on tehty esittelijän 
esityksestä poikkeava esitys, jota on kannatettu. Edelleen puheenjohtaja 
totesi, että asiasta on äänestettävä. Äänestystavaksi puheenjohtaja esitti 
kädennostoäänestystä, joka hyväksyttiin.  
  
Suoritetussa kädennostoäänestyksessä Sirkka Tihisen esitys sai  4 ääntä 
(Räisänen,Tihinen, Karvonen-Köykkä ja Väisänen) ja esittelijän esitys 1 
äänen (Latvanlehto) yhden jäsenen pidättyessä äänestyksestä / 
äänestäessä tyhjää. (Kamula) 
  
Puheenjohtaja totesi yhdyskuntalautakunnan hyväksyneen Tihisen 
esityksen.  
 

Päätös Yhdyskuntalautakunta hyväksyi Tihisen esityksen. 
 


